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Lotta Rosenström  Mikael Erdefelt 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Lotta Rosenström  HSO/ FUB 

Mikael Erdefelt  HSO 

Karin Rask  HSO/ FHLIS 

Margareta Jonsson  HSO/SDF 

Stig-Joeran Samuelsson     HSO 

 

Frånvarande: 

 

I tjänsten: 

Maria Nilsson, sekreterare, beställarenheten FH/ÄO 

Lotta Hedstad, funktionshinderinspektör socialförvaltningen 

Carina Gillgren, funktionshinderinspektör socialförvaltningen 

Ercan Sahin, enhetschef  

Andreas Thorstensson, avdelningschef 

Nicoletta Zoannos, verksamhetscontroller 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 
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§4 Val av justerare 

Mikael Erdelfelt väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

§5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§6 Information från förvaltningen 

Andreas inleder med att tacka för att rådet var representerat vid 

Sätra vård- och omsorgsboendes Silviahemscertifiering. Han och 

Nicoletta fortsätter med att berätta vad som är på gång vid 

Andreas avdelning. Andreas föreslår att en enhetschef och en 

medarbetare från verksamheter på utförarsidan (LSS) besöker 

rådet under året enligt ett på förhand uppgjort schema. Rådet 

tycker förslaget verkar mycket intressant. Maria får i uppdrag att 

meddela rådets mötestider för 2017 och i samarbete med Andreas 

göra upp ett schema för besök. 

 

Margareta påpekar att det ibland saknas möjligheter för 

hörselnedsatta att följa stadsdelens möten. Andreas och Nicoletta 

beklagar detta, Nicoletta gör en checklista över vad som behöver 

finnas vid offentliga möten i stadsdelens regi. Hon kommer och 

presenterar ett utkast till nästa möte. 

 

Andreas och Nicoletta lämnar mötet. 

 

Lotta Hedstad och Carina Gillgren börjar med att presentera sig 

och sin verksamhet för att därefter informera om 

funktonshinderinspektörernas genomlysning av rättssäkerhet och 

handläggning av personlig assistans. Lotta och Carina har 

granskat ärenden som rör personlig assistans ur ett 

myndighetsutövningsperspektiv hos Södermalm, Skärholmen och 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltningar. Informationen sker i form 

av en power point-presentation. Utredningen kommer att mynna 

ut i en rapport som delges rådet digitalt efter att den varit uppe i 

socialförvaltningens nämnd. Presentationen biläggs detta 

protokoll, bilaga 1. 

   

En fråga som kommer upp i anslutning till presentationen är 

synen på föräldraskap och vad man har rätt att kräva för hjälp av 

kommunen som assistansberättigad med minderåriga barn. Vidare 

diskuteras att utredningstiderna är väldigt långa just i Skärholmen 

– kan det bero på den höga personalomsättningen? Lotta 

understryker vikten av snabb handläggning och att det inte blir 
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glapp mellan besluten då det får stora konsekvenser, inte minst 

ekonomiska, för det enskilde.  

 

Lotta och Carina lämnar mötet. 

 

Ercan tar vid och berättar om vad som hänt i verksamheten vad 

gäller funktionshindrade på beställarenheten år 2016. Rent 

ekonomiskt har verksamheten gått med ett litet underskott år 

2016, detta beror främst på interna omstruktureringar inom 

stadsdelen. År 2017 ser det ut att bli lite kärvare rent ekonomiskt. 

Lotta undrar om detta kommer att medföra fler avslag. Ercan 

svarar att den som har behov av insatser kommer att få det, men 

att vi ska se till att hushålla med resurserna ännu lite bättre än 

idag. 

 

Ercan delger rådet resultatet av beställarenhetens brukarenkät för 

2016. Enkäten visar att det i stort sett är samma siffror som förra 

året, höga siffror på delaktighet men något lägre vad gäller 

bemötande. Lotta påpekar att den låga svarsfrekvensen kan 

betyda dels att resultatet inte är representativt, dels att det faktum 

att så många väljer att inte svara kan tyda på ett visst missnöje. 

Till nästa år vill rådet vara med och utforma frågorna i enkäten, 

något Ercan med glädje accepterar. Det beslutas att rådet deltar i 

utformningen av frågorna för 2017 års brukarenkät. 

 

Ercan meddelar även att avdelningschefen för socialtjänsten Lena 

Thorsson går i pension. Hon efterträds av Anna Mattsson, som 

kommer att börja i mars.  

 

På uppdrag av Flor Luna överlämnar Maria broschyren 

”Tillgängliga verksamheter för alla” till rådets ledamöter. 

 

Maria meddelar att förvaltningen beslutat låna ut var sin iPad 

redan vid detta möte. Anledningen till det är att julledigheten är 

ett bra tillfälle att bekanta sig med den nya tekniken. Maria delar 

ut var sin iPad till ledamöterna, som skriver under en kvittens på 

att de mottagit den. 

 

§7 Särskilda frågor till detta möte 

 

 Möte med pensionärsrådets ordförande 

Lotta informerar om mötet med Elsa. Tanken är att se 

vilka förutsättningar som finns för samarbete råden 

emellan.  

 Ombyggnation av Gallerian 
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Karin redovisar hur arbetet fortgår. Det har lagts in en 

heltäckningsmatta i en del av gallerian. Stig-Joeran får i 

uppdrag att prova farbarheten på. Stig-Joeran, Karin och 

Elsa går på nästa möte med centrumgruppen. 

 Satsning på butiker 

Skjuts upp till nästa möte. 

 Utökning av rådet 

Skjuts upp till nästa möte 

 Fastställande av mötestider för 2017 

Rådet beslutar att fortsätta med sammanträden fredagen 

innan nämndens sammanträde. Maria ges i uppdrag att 

bifoga en lista över sammanträdestider för rådet. Maria 

ges i uppdrag att boka tolk för 2017. 

 

§8 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter.  

 

§9 Skrivelser och rapporter 

Inga skrivelser eller rapporter har inkommit till rådet. 

 

§10 Inkommande post  

Ingen post har inkommit till rådet. 

 

§11 Punkter till nästa möte 

 Sara Heppling Trygg inbjuds att till nästa möte informera 

om Vision 2040 och Levande lokala centrum. 

 

§12 Övriga frågor 

 

§13 Mötets avslutande 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-12-09 

 


